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Pia Lindgren

Fra: TMFKP Sekretariat
Emne: 2020-0091245. Politikerspørgsmål VS: Hyppigere tømningsfrekvens påkrævet på Fælled

Fra: TMFKP BD Rådhuspost 
Sendt: 23. april 2020 16:02 
Til: Gorm Gunnarsen (Borgerrepræsentationen) 
Emne: 2020‐0091245. Politikerspørgsmål VS: Hyppigere tømningsfrekvens påkrævet på Fælled 
 
Kære Gorm Gunnarsen 
 
Tak for din henvendelse fra den 9. april 2020 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen om tømning af affaldskurve på Amager Fælled. Du 
får svar fra mig, fordi henvendelse hører under mit ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Amager Fælled har på grund af det gode vejr og den specielle situation, vi befinder os i nu, haft flere gæster end vanligt for 
årstiden. Forvaltningen har siden regeringens beslutning om at hjemmesende de offentligt ansatte kun haft en begrænset 
bemanding, som udelukkende udfører kritiske opgaver. Det har betydet, at affaldskurvene på Amager Fælled er blevet tømt to 
gange om ugen. Forvaltningen vurderer løbende, hvor behovet er størst,  og vi har selv erfaret, at to ugentlige tømninger er for 
lidt, så frekvensen er fra 20. april blevet øget til tre ugentlige tømninger.  
 
Med venlig hilsen 
 
Jon Pape 
Serviceområdechef 
Byens Drift 
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